

非屏蔽整体式配线架

Unshielded Integrated Patch Panel

● 产品特性

- ◆ 高密度设计, 加厚冷轧钢板一体成型, 坚固耐用。
- ◆ 专利印刷线路板消磁技术, 能有效降低内部串扰。
- ◆ 前端针脚采用50镀金工艺, 具有卓越的抗氧化性能及接触性能, 并保证数据的稳定及高速传输。
- ◆ 配线架上还配置有完善的可拆标签, 便于安装和线缆区分。
- ◆ 符合ISO/IEC11801 F级标准YD/T926.1-2009TIA/EIA568C2标准, 并已通过国家信息产业的检测认证, 具有性能优良、阻燃性高、绿色环保等特性。
- ◆ 自带金属托线架, 方便线缆固定和机柜检修, 美观整洁。



超五类非屏蔽
24位整体式配线架

Unshielded Cat5e 24-Port Integrated Patch Panel

IDC连接器

可卡接22-26AWG规格导体

导体绝缘层直径: 0.70-1.40mm

材料: 镀镍磷青铜

IDC主体和覆盖材料: 塑料, 符合防火等级

IDC卡线次数: 可卡接250次以上

IDC Connector

Can crimp 22-26AWG conductors

Conductor insulation diameter: 0.70-1.40mm

Material: nickel-plated phosphor bronze

IDC body and cover material: plastic, compliant with fire protection level

IDC termination times: can crimp more than 250 times

● Product Features

- ◆ High-density design, and is made of thick cold-rolled steel plate which is very strong and durable.
- ◆ It uses patented printing circuit board demagnetization technology to effectively reduce internal crosstalk. The front pins are coated with 50 microinches of gold plating, providing excellent oxidation resistance and contact performance, and ensuring stable and high-speed data transmission.
- ◆ The patch panel is also equipped with a removable label, making it easy to install and differentiate cables. It complies with iso/iec 11801 class f standard, yd/t 926.1-2009 and tia/eia 568c.2 standards, and has been certified by the ministry of information industry with excellent performance, high flame retardancy, and environmental friendliness.
- ◆ The patch panel comes with a metal cable management bar which is convenient for cable fixing and cabinet maintenance, and provides a neat and tidy appearance.

型号 Model: BX-DXT6048-DT



设计采用50μ镀金工艺, 具有卓越的抗氧化性能及接触性能, 保证数据的稳定及高速传输。
The pins are plated with 50μ gold using excellent anti-oxidation and contact technology to ensure stable and high-speed transmission of data.

进口高强度阻燃碳纤一体式材料, 为卡线端子提供稳固的基座, 满足IDC卡线端子, 强抗氧化, 满足卡接22-26AWG规格。
An imported high-strength polycarbonate integrated wire-insertion pillar provides a sturdy base for the wire terminal; nickel-plated IDC wire terminal has strong anti-oxidation properties, and meets the specifications for card connection of 22-26AWG.



采用印刷线路板消磁技术, 能有效降低内部串扰。
printed circuit board demagnetization technology is adopted to effectively reduce internal crosstalk.